





## 3<sup>rd</sup> Grade January Newsletter

 In **Social Studies**, we have started our unit focusing on the country of China. Please talk to your child about what they are learning and if you have any connection to China, please talk with them about it.

 In **Writing**, we are continuing write about our family culture and also about a cultural object as part of the *Your Story, Our Story* online exhibit at the **Tenement Museum**. We are also writing fiction stories as part of the China Unit.

 In **Math**, we are continuing to work on multiplication. Please continue to practice and memorize your multiplication facts.


 In **Reading**, encourage your child to read more nonfiction. Talk to them about the different text features.

### Important Dates:


 **School reopens from the Winter Break on Tuesday, January 2, 2018**


 **Martin Luther King, Jr. Day – No School Monday, January 15<sup>th</sup>**





 Make sure to check **School CNXT** to get updates on what's happening at PS 42! If you have problems logging in or signing up, visit the main office for support.

## 三年級一月新聞


 在**社會常識**方面，我們開始以中國為重點的單位。請和你的孩子談談他們在學什麼，如果你跟中國有任何關係，請和他們談談。

 在**寫作**方面，我們將繼續撰寫關於我們的家庭文化的文章，以及關於文化對象的文章，作為“物業博物館”的“您的故事，我們的故事”網上展覽的一部分。我們也在寫小說作為中國的一部分。

 在**數學**中，我們正在繼續研究乘法。請繼續練習並記住你的乘法事實。

 在**閱讀**中，鼓勵孩子閱讀更多的小說。與他們談談不同的文字功能。

### 重要的日期:

 學校將會在 2018 年 1 月 2 日寒假之後，星期二重開  
1 月 15 日，星期一，不用上學，為紀念金馬丁·路德博士日。



請務必檢查學校連網，獲取更新有關在 42 學校發生的事情！如果您在登錄或註冊時遇到問題，請到辦事處尋求支持幫助。